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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesznek a herbálterror ellen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Engedje  meg,  hogy  a  magyar  családok  üzenetét  tolmácsoljam  a  kormány  felé.  Olyan  magyar
családokét, akiknek lakhelye egyre inkább élhetetlenné válik a herbál, a különböző dizájner drogok
miatt. Olyan magyar családokét, ahol az állandó félelem a mindennapok részévé vált.
 
Ezek a családok megoldást, gyors beavatkozást várnak. Konkrét válaszok helyett, azonban csupán
mellébeszélést, a felelősség elhárítását kapták legutóbb Rétvári Bence államtitkártól, aki még azzal
sincs tisztában, mi a méreg, és mi nem.
 
Mondjuk ki  az  igazságot,  a  megoldásra  váró  családok most  rendkívül  csalódottak,  dühösek,  és
becsapva érzik magukat.  Ezek a magyar családok azt üzenik Rétvári  Bence államtitkárnak és a
kormánynak, hogy beszéljenek egyenesen. Azt üzenik, vegyék emberszámba őket, és tiszteljék meg
őket azzal, hogy mellébeszélés helyett érdemi válaszokat adnak az életüket megkeserítő helyzetre.
 
Hamarosan  karácsony.  Jézus  születése,  a  szeretet  és  a  béke  ünnepe.  A  herbállal  mérgezett
települések  otthonaiban  azonban  nem  lesz  béke  idén  karácsonykor  sem.  A  családtagok,
szomszédok,  utcabeliek  szívét  most  aggodalom és  félelem tölti  ki.  Valahol  mélyen ott  pislákol
bennük a remény is, hogy talán a következő karácsonyt már békességben ünnepelhetik majd.
 
A kormánynak óriási  a  felelőssége  abban,  hogy magyar  családok és  egyedülálló  idős  emberek
félelemmel a szívükben fogják eltölteni a karácsony ünnepét.
 
Mit üzen a kormány ezeknek a honfitársainknak, mikor élhetnek újra békében és biztonságban az



otthonaikban? Mikor fog felállni herbálellenes csoport? Mikor lesz 0-24 órás rendőri jelenlét és
kamerarendszer a herbálterrorral sújtott településeken?
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